
 
 

  
 
Πρακτικά συνεδρίας  με αρ. 10/2024 (συνέχεια) του Δήμου Δρομολαξιάς – Μενεού 
που πραγματοποιήθηκε τη Τετάρτη 06 Νοεμβρίου  2024 και ώρα 05:30 μ.μ. στην 
αίθουσα συνεδριάσεων  του Δήμου Δρομολαξιάς – Μενεού. 

__________________________________________________________ 
 

Όνομα Τίτλος Παρών Απών Σημειώσεις 
Κύπρος Ανδρονίκου Δήμαρχος √   
Γιάννος Ιωάννου Αντιδήμαρχος Δ.Δ-Μ √   
Νίκος Χατζημιχαήλ Αντιδήμαρχος Δ.Κιτίου √    Ήρθε στο θέμα 12(α) 
Κωστάκης Ττίγκης Αντιδήμαρχος Δ.Περβ  √  
Νέστωρας Μιχαήλ Αντιδήμαρχος Δ.Τερσε. √   
Μιχάλης Θεοχάρους Δημοτικός Σύμβουλος √   
Φραγκέσκος Ζαχαρίου Δημοτικός Σύμβουλος √   
Πέτρος Ανδρέου Δημοτικός Σύμβουλος √   
Σάββας Κυριάκου Δημοτικός Σύμβουλος √   
Κωνσταντίνος Πασχάλη Δημοτικός Σύμβουλος √   
Ανδρέας Στυλιανού Δημοτικός Σύμβουλος     √  
Λένος Ανδρέου Δημοτικός Σύμβουλος √     
Γεώργιος Θεοκλή Δημοτικός Σύμβουλος     √  
Ελευθέριος Λούκα Δημοτικός Σύμβουλος √   
Δώρα Χαρμαντά Δημοτικός Σύμβουλος √   
Δαμιανός Μηνά Δημοτικός Σύμβουλος √   
Νεόφυτος Πατσιά Δημοτικός Σύμβουλος √   
Κυριάκος Κέττηρος Δημοτικός Σύμβουλος √   
Ιωάννης Παυλίδης Δημοτικός Σύμβουλος √   
Παναγιώτης Παναγή Δημοτικός Σύμβουλος √   
Παναγιώτης Χ¨Παναγιώτ. Δημοτικός Σύμβουλος √   

Συμμετέχοντες 
 

΄Ονομα Τίτλος Σημειώσεις 
Κυριάκος Σωτηρίου Δημοτικός Γραμματέας Συμμετέχει για να παρουσιάσει τα σχετικά 

με τα υπό συζήτηση θέματα, έγγραφα και 
να παράσχει πληροφορίες ή να απαντήσει 
σε ερωτήσεις που θα ήθελαν να υποβάλουν 
τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, χωρίς 
να συμμετάσχει καθ΄ οποιοδήποτε τρόπο 
στην διαδικασία διαμόρφωσης και λήψης 
των αποφάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου. 

Βάσω Χρίστου Γραμματειακ.Λειτουργός  Κράτηση Πρακτικών 
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Η συνεδρία συνεχίζεται. 
 
10.  Διαχείριση Δικτύου ΄Ομβριων Υδάτων. 

 
Παρουσιάσθηκαν στο Δημοτικό Συμβούλιο η επιστολή  του Ε.Ο.Α.Λ 
ημερομηνίας 11 Ιουλίου 2024 και της Πολιτικού Μηχανικού του Δήμου 
ημερομηνίας 24  Οκτωβρίου 2024 για τη διαχείριση δικτύου όμβριων υδάτων  
από τον Ε.Ο.Α.Λ.  Μετά από διεξοδική συζήτηση αποφασίστηκαν τα πιο 
κάτω: 
(α) Να γίνει καταγραφή όλων των προβληματικών περιπτώσεων σε όλα τα 
Δημοτικά Διαμερίσματα για να διερευνηθεί το τελικό κόστος κατασκευής που 
απαιτείται.  
(β) Να εξετασθεί το ενδεχόμενο συγχρηματοδότησης από Εθνικά ή Ευρωπαϊκά 
ταμεία. 
(γ)Το θέμα να συζητηθεί σε επόμενη συνεδρία. 
 

11. Ταμείο Προνοίας Εργατικού Προσωπικού Δήμων – Βάση της Παγκύπριας 
Συλλογικής Σύμβασης 2019-2021, άρθρο 23. 
 
Παρουσιάσθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο  απόσπασμα της Παγκύπριας 
Συλλογικής Σύμβαση 2019-2021, άρθρο 23 για το Ταμείο Προνοίας Εργατικού 
Προσωπικού  των Δήμων.  Ενημερώθηκε το Δημοτικό Συμβούλιο σχετικά με 
το ποσοστό (5%)  του Ταμείου Προνοίας του Δήμου Δρομολαξιάς-Μενεού 
που ίσχυε μέχρι το 2024.  Σύμφωνα με την Συλλογική Σύμβαση 2019-2021, το 
ποσοστό που θα πρέπει να καταβάλλεται από το Δήμο Δρομολαξιάς – Μενεού 
ανέρχεται στο 8.5%.  Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως υιοθετήσει το 
συγκεκριμένο ποσοστό από 01/01/2025 βάση της Συλλογικής Σύμβασης. 
 

12. Διάφορες Επιστολές 
 
(Α) Αίτημα Υπουργείου ΄Αμυνας για εκχώρηση κρατικής γης στη κοινότητα 
Περβολιών για την κατασκευή παρατηρητηρίου πεδίου βολής Κιτίου. 
 
Παρουσιάσθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο ηλεκτρονικό μήνυμα ημερομηνίας 
07 Οκτωβρίου 2024 με το οποίο το Υπουργείο ΄Αμυνας αιτείται  εκχώρηση 
κρατικής γης στη κοινότητα Περβολιών για την κατασκευή παρατηρητηρίου 
πεδίου βολής Κιτίου.  Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού μελέτησε το αίτημα τους 
αποφάσισε τα κατωτέρω: 
(α) Φέρει ένσταση για το εν λόγω αίτημα, και παράλληλα εκφράσει και την 
δυσαρέσκεια του για την χρήση της  περιοχής Σοφτάδων ως πεδίο βολής.  Η 
Τουριστική περιοχή Σοφτάδων είναι μια αναπτυσσόμενη περιοχή και αυτό 
λειτουργεί ως ανασταλτικός παράγοντας για τον οποιονδήποτε πιθανό 
ενδιαφερόμενο επενδυτή. 
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(β) Η ένσταση να κοινοποιηθεί στον ΄Επαρχο Λάρνακας, εφόσον το 
παρατηρητήριο βρίσκεται εντός της ζώνης προστασίας της παραλίας. 
 
(Β)  Επιστολή ΣΗΔΗΚΕΚ – ΠΕΟ ημερομηνίας 07 Αυγούστου 2024 για 
εφαρμογή του άρθρου 27 – Εφαρμογή Διαζευκτικών Προσόντων στην 
περίπτωση της [ανωνυμοποίηση]. 
 
Παρουσιάσθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο επιστολή από ΣΗΔΗΚΕΚ – ΠΕΟ 
ημερομηνίας 07 Αυγούστου 2024 για εφαρμογή του άρθρου 27- εναρμόνιση 
με Δημόσια Υπηρεσία, εφαρμογή Διαζευκτικών προσόντων. 
Ο κ. Σάββας Κυριάκου εισηγήθηκε όπως εάν υπάρχουν και άλλοι υπάλληλοι 
και τυγχάνουν διαζευκτικών προσόντων, να εφαρμοστούν και γι΄ αυτούς. 
Διευκρινίστηκε ότι τα συγκεκριμένα διαζευκτικά προσόντα αφορούν τα πιο 
κάτω: 
(α) Πυλώνας Λογιστικών Λειτουργών. 
(β) Πυλώνας Υγειονομικών Επιθεωρητών. 
(γ) Πυλώνας Τεχνικών. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως εγκρίνει το αίτημα της ΣΗΔΗΚΕΚ - 
ΠΕΟ για εφαρμογή του άρθρου 27 – Εφαρμογή Διαζευκτικών Προσόντων 
στην περίπτωση της [ανωνυμοποίηση] και σταλεί επιστολή στον Υπουργό 
Εσωτερικών για έγκριση της κλίμακας Α8-10-11. 
 
(Γ)  Επιστολή του Τμήματος Κτηματολογίου και Χωρομετρίας ημερομηνίας 
20 Αυγούστου 2024  με θέμα  ενοίκιο Γης στο Μενεού – ΑΔΧ/1985. 
 
Παρουσιάσθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο επιστολή του Τμήματος 
Κτηματολογίου και Χωρομετρίας ημερ, 20 Αυγούστου 2024, με θέμα ενοίκιο 
Γης στο Μενεού – ΑΔΧ/1985.  Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως 
πραγματοποιηθεί συνάντηση με τον Υπουργό Εσωτερικών για συζήτηση του 
θέματος, εφόσον το ποσόν των €38,000 ετησίως  είναι αποτρεπτικό για 
οποιαδήποτε ανάπτυξη προς όφελος των πολιτών. 
 
(Δ) Επιστολή Γενικού Νοσοκομείου Λάρνακας για το θέμα υγείας 
[ανωνυμοποίηση]. 
 
Παρουσιάσθηκε επιστολή από το Γενικό Νοσοκομείο Λάρνακας ημερομηνίας 
14 Ιουνίου 2024 σχετικά με το θέμα υγείας του [ανωνυμοποίηση]. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως του παραχωρηθούν οι 6 ώρες 
μηνιαίως που χρειάζεται για το θέμα υγείας που έχει,  χωρίς καμιά οικονομική 
αποκοπή από τον μισθό του και ούτε με  αποκοπή από την ετήσια του άδεια. 
 
(Ε) Λογαριασμός Υδατοπρομήθειας Ε.Ο.Α.Λ στο Περιβόλι Αγίου Λαζάρου 
στη Δρομολαξιά. 
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Παρουσιάσθηκαν λογαριασμοί υδατροπρομήθειας από Ε.Ο.Α.Λ για τους 
χώρους πρασίνου στην οδό Φράγκου Φραγκόπουλου που βρίσκεται το  
περιβόλι το Αγίου Λαζάρου στην Δρομολαξιά για την περίοδο 30/04/2024 – 
07/08/2024.  Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως ζητήσει από την 
Επιτροπή Περιβολιού Αγίου Λαζάρου όπως λάβει μέτρα για εξοικονόμηση του 
νερού για τα πιο πάνω πάρκα.  Στην περίπτωση που οι καταναλώσεις 
συνεχίσουν να είναι ψηλές τότε το ποσό θα πληρώνεται  50% από το Δήμο και 
50% από την Επιτροπή του Αγίου Λάζαρου. 
 
(ΣΤ) Επιστολή από Αθλητικό Σωματείο «Λαικές Οργανώσεις Προσφύγων 
Συνοικισμού Κιτίου» ημερ. 18 Σεπτεμβρίου 2024 με θέμα μετονομασία 
Δημοσίου Χώρου Πρασίνου στο Δημοτικό Διαμέρισμα Κιτίου σε «Πάρκο 
Ηρώων και Ελευθερίας.» 
 
Παρουσιάσθηκε επιστολή από Αθλητικό Σωματείο «Λαϊκές Οργανώσεις 
Προσφύγων Συνοικισμού Κιτίου» ημερομηνίας 18 Σεπτεμβρίου 2024 με θέμα 
μετονομασία Δημοσίου Χώρου Πρασίνου στο Δημοτικό Διαμέρισμα Κιτίου σε 
«Πάρκο Ηρώων και Ελευθερίας».  Ο κ. Νεόφυτος Ππατσιάς διαφώνησε με το 
πιο πάνω αίτημα.  Ο κ. Δαμιανός Μηνά εισηγήθηκε όπως το εν λόγω αίτημα 
εξετασθεί στην συνεδρία της Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Κιτίου.  Το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως το θέμα εξετασθεί στην συνεδρία της 
Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Κιτίου και φέρει συγκεκριμένη 
εισήγηση. 
 
(Ζ) ΄Εγκριση όρων σύνδεσης  ΑΗΚ για επέκταση Οδικού Φωτισμού στην Οδό 
Ιουστινιανού στην Δρομολαξιά. 
 
Παρουσιάσθηκαν στο Δημοτικό Συμβούλιο οι όροι σύνδεσης ΑΗΚ για 
επέκταση οδικού φωτισμού στην Οδό Ιουστινιανού στην Δρομολαξιά για το 
ποσό των €5.782,71. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως το εγκρίνει. 

 
 
 
 

ΚΥΠΡΟΣ ΑΝΔΡΟΝΙΚΟΥ 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 
 
 
      


